
RMDSZ: történelmi lehetőséget szalasztott el a tanács
2013. augusztus 01. csütörtök, 12:21

  

Olyan döntés lehetett volna, amit meghozhatott volna az RMDSZ-többségű tanács magára is,
de nem tették ezt, mert egy olyan fontosságú ügynek látják, ami a város lakóit évtizedek óta
foglalkoztatja – hangzott el az önkormányzati ülést követő sajtótájékoztatón, amin a Szövetség
képviselői azt hangsúlyozták, hogy az ügy jelentősége igen nagy, ezért az ilyen helyzetekben
arra törekednek, hogy egyeztetések legyenek és közös döntések szülessenek.

  

– Láttuk, hiába, hiszen bármennyire nagy a város részéről a projekt támogatottsága, a tanácson
belül nincs meg a támogatás – jelentette ki Gidó Csaba, aki úgy véli, hogy egy történelmi
lehetőség kapujában álltunk ma. A vár át tudott volna kerülni egy kulturális központ helyzetébe:
ilyen lépéseket már megtettek korábban Marosvásárhelyen és Csíkszeredában, amik pozitív
példák lehettek volna. Az ottani várak ma turisztikai vonzáspontok, ugyanakkor kulturális
központok fellegvárai is.
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  Gidó úgy látja, ha egy hónap alatt ki lehetett volna alakítani az UCECOM-ban egy megfelelőkörnyezetet az oktatásra, csak akkor került volna sor a költöztetésre, más esetben nem valósultvolna meg.  Pécsi Kolumbán Imola nagyon sajnálja, hogy nem teljesült az udvarhelyiek régi álma.Elmondása szerint ismeri a város azon rétegét, akiknek régi óhaja volt, hogy kulturális központlegyen a vár, ugyanakkor biztos abban, hogy sok városlakót csalódásként ért ez a hír.  Benedek Árpád Csaba szerint a döntés következményeként a vár véglegesen a várostulajdonába került volna. Az alpolgármester nem hiszi, hogy hosszútávon jó döntés olyanhelyzetbe hozni a várost, hogy az továbbra is közel 220 ezer lej bért fizet a múzeum és akönyvtár épületére.  

  2014-től kezdődik a következő EU-s pályázati ciklus, és most csökken annak az esélye, hogyaz EU-s pénzosztók elhiggyék, hogy itt valóban egy kulturális központot akar kialakítani a város.  Kulcsár-Székely Attila szerint az RMDSZ-es tanácsosok azt akarták megerősíteni, hogynyitottak az ellenzék felé és úgy érzik, hogy ez volt az első alkalom, hogy az ellenzék nem csakpálcát tett a küllők közé, de konkrét döntéssel fordult a város ellen.  Kérdésünkre, hogy esetlegesen előterjesztik-e az RMDSZ-es tanácsosok az eredeti, 50%+1tanácsos szavazatát igénylő tervezetet, ezzel mégis elköltöztetve az iskolát, Benedek ÁrpádCsaba azt válaszolta, hogy el kell dönteni a jövőben, hogyan fognak a kérdéshez viszonyulni,erre a következő napokban kerül sor.
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